
Høringsinnspill til Campus Lillestrøm – OsloMet 

Dette innspillet er sendt fra Studentrådet ved Fakultet for Økonomi og Administrasjon (ØAS) 
på vegne av studentene ved Handelshøyskolen på OsloMet. 

I forbindelse med forslaget om å flytte deler av campus, inkludert Handelshøyskolen (HHS), 
til Lillestrøm, gjennomførte vi en spørreundersøkelse blant studentene. Av 325 respondenter 
fremkom følgende resultater: 

• 82,8 % anser forslaget som en «dårlig idé». 
• 7,7 % mener det er en «god idé». 

Resten av respondentene var nøytrale. 

Studentrådet har diskutert temaet grundig, både internt og i dialog med representanter fra de 
ulike klassene. Etter å ha vurdert innspillene fra studentmassen, slutter vi oss til flertallet, og 
konkluderer med at vi også anser forslaget som en dårlig idé. Følgende argumenter har særlig 
blitt fremhevet: 

• Tilgang til næringslivet: Studenter ved HHS på OsloMet har i dag enkel tilgang til 
relevante jobber og internships i Oslo, hvor de største selskapene har sine kontorer. 
Bedrifter som eksempelvis BDO arrangerer fagkvelder og inviterer studenter til sine 
kontorer i Oslo, hvor studentene får innblikk i arbeidsmiljøet, karrieremuligheter og 
kan knytte verdifulle kontakter. Vi mener terskelen for å delta på slike arrangementer 
vil være lavere dersom campus forblir i Oslo, sammenlignet med Lillestrøm. 

 

• Storbyfaktoren: Mange studenter har uttrykt at de valgte OsloMet nettopp fordi de 
ønsket å studere i Oslo, ikke utenfor byen. En eventuell flytting av HHS til Lillestrøm 
vil kunne føre til at flere studenter i stedet søker seg til andre utdanningsinstitusjoner i 
Oslo, som for eksempel Handelshøyskolen BI. Vi ser for oss at OsloMet risikerer å 
miste mange av sine fremtidige søkere til konkurrerende utdanningsinstitusjoner 
dersom HHS flyttes til Campus Lillestrøm. 
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